

ISSN 1672-8572



10>

9 771672 857209

A standard linear barcode is positioned vertically. It consists of vertical black bars of varying widths on a white background. To the right of the main barcode, there is a smaller, thinner barcode. Below the main barcode, the numbers '9 771672 857209' are printed.

辽东学院学报（社会科学版）

※ 辞赋研究

历代咏蝇赋的创作及其内涵/龙世行 (1)

※ 鸭绿江论坛

欧盟与朝鲜建交的缘起/李胜玉 (7)

韩国警察招录制度探析/庞 萍 (13)

※ 文史新证

金朝赠官制度述略

——以官民自身卒歿赠官为中心/高云霄 (18)

※ 经济管理研究

丹东地区国家全域旅游示范区创建的思考/赵爱华 (26)

科技创新、高等教育和区域经济发展之间关联性的实证分析

——以边境城市丹东为例/黄曙光, 王亚丰 (30)

智慧旅游视角下的云旅游发展及其提升路径/李文雯, 任劲劲 (38)

※ 政治学研究

高校辅导员网络思想政治教育工作能力的提升策略/章洪丽, 赵光辉 (43)

※ 法学研究

反垄断法视角下的标准必要专利权规制研究/林芮毅 (47)

※ 语言学研究

《仪礼》“之”字研究/张晓翰 (53)

《新疆图志·兵事志》判断句研究/宋芸鹤 (60)

高安方言常用口语词汇本字考/吕绍玖 (66)

网络传播语境下弹幕视频热潮解析/郑 琪, 尹文汉 (69)

“高光”的新义与新用/宋鸿飞 (73)

历史文化学视角下的语言变体现象/赵华威 (79)

目的论视域下的英文专利翻译策略/姜 东, 李琳琳 (83)

大数据时代科技英语的隐喻特征/刘凤贤 (87)

英汉基本颜色词“红/red”的认知隐喻新探/杨丽娟 (91)

❖文学研究

敦煌傩词的写本情境/韦正春 (96)

论白先勇的“原乡”书写策略/孙 激 (101)

余秀华诗歌中的多重叙事艺术/韩 雪 (106)

❖教育教学研究

体裁分析理论在商务英语写作教材编写中的应用/熊有生 (111)

“党建引领 道术并举”

——地方应用型高校课程思政实践路径研究/李 鹏 (116)

“新工科”背景下的课程思政建设/朱丽颖, 张梦迪 (121)

高校心理援助进家庭模式研究/王春霞 (126)

幼儿家长游戏观的现状调查

——以亳州为例/包 钰 (130)

❖黄海书评

“言志”“缘情”两相美

——许峰《咏物悟道 100 首》读札/李金坤 (136)

辽东学院艺术与设计学院于文蛋雕作品选/ (封二)

Journal of Eastern Liaoning University (Social Sciences)

Vol. 22 No. 5 , Oct. 2020

Contents

Creation and Connotation of *Fu* on Flies/*LONG Shi-hang*(1)

Reasons for Diplomatic Relation Establishment between EU and DPRK/*LI Sheng-yu*(7)

Police Recruitment System of South Korea/*PANG Ping*(13)

Official Bestowal System in Jin Dynasty/*GAO Yun-xiao*(18)

Construction of National All-for-one Tourism Demonstration Zone in Dandong: Present Situation, Problem and Suggestion /*ZHAO Ai-hua*(26)

Correlation between Scientific and Technological Innovation, Higher Education and Regional Economic Development: An Empirical Analysis of Dandong /*HUANG Jun-yi, WANG Ya-feng*(30)

Development and Promotion of “Cloud Tourism”: A Smart Tourism Perspective /*LI Wen-wen; REN Jin-jin*(38)

How to Improve Network Ideological and Political Education Ability of College Counselors/*ZHANG Hong-li, ZHAO Guang-hui*(43)

How to Regulate Operators’ Performance when Exercising Their Standard Essential Patent Rights: An Antitrust Law Perspective/*LIN Rui-yi*(47)

“之” in *Yi Li*(仪礼)/*ZHANG Xiao-han*(53)

Judgment Sentences in *Military Records of Xinjiang Illustrata*/*SONG Yun-he*(60)

Origin Forms of Common Spoken Words in Gao'an Dialect: An Investigation/*LYU Shao-jiu*(66)

Bullet Screen Video Fervor in Context of Internet Communication/*ZHENG Jun, YIN Wen-han*(69)

“高光 (gaoguang)”: New Meaning and Usage/*SONG Hong-fei*(73)

Diachronic and Synchronic Variation of a Language /*ZHAO Hua-wei*(79)

Translation Strategies for English Patents: A Skopos Theory Perspective/*JIANG Dong, LI Lin-lin*(83)

Metaphorical Features of English for Science and Technology in Big Data Era/*LIU Feng-xian*(87)

“Red” in English and “红” Chinese: A Cognitive Metaphor Analysis/*YANG Li-juan*(91)

Copies of Dunhuang Exorcism Lyrics Transcript/*WEI Zheng-chun*(96)

Pai Hsien-Yung’s Strategies of Homeland Description/*SUN Wei*(101)

Multiple Narrative Art in Yu Xiuhua’s Poetry/*HAN Xue*(106)

Compilation and Design of Business English Writing Textbook Based on Genre Theory/*XIONG You-Sheng*(111)

How to Carry out Ideological and Political Education in Courses in Regional Application-oriented Colleges and Universities/*LI Peng*(116)

How to Integrate Specialized Course Teaching and Ideological and Political Education under Background of New Engineering Course/*ZHU Li-ying, ZHANG Meng-di*(121)

How Psychological Assistance Enter College Student’s Families: Operation Principle, Implementation Procedure and Supporting Measures/*WANG Chun-xia*(126)

Parent’s View on Children’s Game Playing: An Investigation in Bozhou/*BAO Yu*(130)

Some Notes on *Yongwu Wudao Yibai Shou* (咏物悟道 100 首) Written by Xu Feng/*LI Jin-kun*(136)